
This Key Facts Statement provides you with important information about Structure Products. You will receive further 
information on the subscription form and a detailed Term Sheet. This document is being provided to you to understand 
the key features, terms, types and examples of underlying assets which can participate in a Structured Product.

1: WHAT IS A STRUCTURED PRODUCT AND HOW DOES IT WORK?

Structured products are pre-packaged investment strategy products which have embedded options related to a single 
security/stocks, a basket of securities, indices, commodities, debt, credit and/or foreign currencies.

It can be principal (or capital) protected (usually 100%) or non-principal (or non-capital) protected (the investor bears the 
credit risk of the issuer or guarantor)

2: PRINCIPAL-PROTECTED VS. NON-PRINCIPAL-PROTECTED

Principal-Protected (if held till maturity)

- Floor on loss at exit if held to maturity
- Typically for clients who have a lower Risk appetite
- Guarantee of principal is subject to creditworthiness
    of the issuer or guarantor

- No floor on loss at exit
- Typically for clients with a High risk appetite

Non-Principal-Protected

3: KEY TERMS
Call provision The issuer has the right to call the structured product back before its maturity,

usually at par plus accrued interest (if any)
- discretionary call: at the issuer’s discretion
- trigger or automatic call: called when some pre-determined conditions are met, “autocall”

or “knock out” feature

Participation Rate The percentage of a client’s participation in the performance of the underlying

Minimum Return Structured to provide a minimum coupon/return of x% over the structured product’s tenor (floor)

Maximum Return Structured to provide a maximum coupon/return over the structured product’s tenor (cap)

Tenor It refers to the investment period for the structured products. It ranges from a few weeks
to several years

Pre-Termination
Facility

Available for investors to redeem structured products before maturity on periodic dates
or even on a daily basis

4: KEY FACTORS AFFECTING VALUATION OF STRUCTURED PRODUCTS

- Credit standing of issuer or guarantor
- Interest rate movements
- Underlying asset price movements
- Others: Strike price, remaining time to expiration, cash outflows of
      underlying asset in remaining time to expiration, change in correlations
      among assets in underlying basket etc. 
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Citibank, N.A. - UAE Branch is licensed by the Central Bank of the UAE as a branch of a foreign bank. Citibank N.A. UAE is licensed with UAE Securities 
and Commodities Authority (“SCA”) to undertake the financial activity of A) Financial Consulting, Introduction and Promotion under license number 
20200000097 B) Trading Broker in International Markets under license number 20200000198 C) Portfolios Management under license number 
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سيتي بنك إن إيه - فرع الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة كفرع لبنك أجنبي. سيتي بنك إن إيه الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل هيئة الأوراق المالية 
والسلع في الإمارات العربية المتحدة (”SCA“) للقيام بالنشاط المالي أ) الاستشارات المالية والتعريف والترويج بموجب الترخيص رقم 20200000097 ب) وسيط تداول في الأسواق الدولية بموجب الترخيص 

رقم  20200000198 ج) إدارة المحافظ بموجب الترخيص رقم 20200000240 د) الحفظ بموجب الترخيص رقم 602003.

يقدم بيان الحقائق الرئيسية هذا المعلومات المهمة بشأن المنتجات المهيكلة. سوف تتلقى مزيداً من المعلومات في نموذج الاكتتاب وورقة الشروط
المفصلة. تقدم إليك هذه الوثيقة لفهم الخصائص الرئيسية، والشروط والأنواع، والأمثلة على الأصول الأساسية التي يمكن أن تشارك في المنتج المهيكل.

المنتجات المهيكلة هي منتجات إستراتيجية استثمارية معدة مسبقاً تحتوي على خيارات مضمنة تتعلق بورقة مالية واحدة / أسهم وسلة من الأوراق المالية
والمؤشرات والسلع والديون والائتمان و/ أو العملات الأجنبية.

يمكن أن يتمثل هذا المنتج في أصل المبلغ (أو رأس المال المحمي عادة ما يمثل نسبة ١٠٠٪) أو أصل المبلغ (أو رأس المال) غير المحمي يتحمل المستثمر
مخاطر الائتمان للمصدر أو الضامن).

- الحد الأدنى من الخسائر عند الخروج إذا تم الإبقاء عليها
حتى تاريخ الاستحقاق

- عادة ما يكون للعملاء الذين لديهم درجة أقل من تقبل المخاطر
- يخضع ضمان أصل المبلغ للجدارة الائتمانية للمصدر أو الضامن

- لا يوجد حد أدنى للخسائر عند الخروج
- عادة ما يكون للعملاء الذين لديهم درجة عالية من تقبل المخاطر |

يحق للمصدر طلب دفع قيمة المنتج المهيكل مرة أخرى قبل استحقاقه
وعادة بالقيمة الاسمية إضافة إلى الفائدة المستحقة (إن وجدت)

- طلب دفع القيمة التقديرية، وفقاً لتقدير المصدر.
- استدعاء التعامل أو الاستدعاء التلقائي: ينفذ عند الوفاء ببعض الشروط المحددة مسبقاً

- خاصية "الاستدعاء التلقائي أو خاصية التخفيض".

شرط الاستدعاء

سعر المشاركة نسبة مشاركة العميل في أداء السعر الأساسي

الحد الأدنى للعائد مهيكل لتقديم الحد الأدنى للقسيمة العائد بنسبة ٪ على مدة المنتج المهيكل (الحد الأدنى).

الحد الأقصى للعائد مهيكل لتقديم الحد الأقصى للقسيمة العائد على مدة المنتج المهيكل (الحد الأقصى)

تسهيلات ما قبل الإنهاء متاحة للمستثمرين لاسترداد المنتجات المهيكلة قبل الاستحقاق في التواريخ الدورية أو حتى على أساس يومي

- الشركة الائتماني للمصدر أو الضامن
- حركات سعر الفائدة

- حركات سعر الأصول الأساسية
- أخرى: سعر التنفيذ، والوقت المتبقي للانتهاء، والتدفقات

النقدية للأصول الأساسية في الوقت المتبقي للانتهاء،
والتغيير في الارتباطات بين الأصول في سلة أسهم السوق.

المدة تشير إلى فترة الاستثمار للمنتجات المهيكلة تتراوح بين بضعة أسابيع وعدة سنوات.

١: ما المقصود بالمنتج المهيكل؟ وكيف يعمل ؟

٢ أصل المبلغ المحمى مقابل أصل المبلغ غير المحمى

٣: الشروط الرئيسية

٤: العوامل الرئيسية التي تؤثر على تقييم المنتجات المهيكلة

أصل المبلغ المحمي في حال الاحتفاظ به حتى تاريخ الاستحقاق) أصل المبلغ غير المحمي



Warning: Past performance of any investment is not a guarantee of its future performance. Prices may go down 
as well as up, and in certain circumstances the right of the investor to redeem investments may be restricted.

If you invest in this product, you may lose some, all or more than the amount of money you invested

If you cash in your investment before maturity, you may lose some or all of the money you invest and may incur 
early redemption fees

If you invest in this product, you will not have any access to your money for the duration until the product matures
Past performance is not a reliable guide to future performance

5: SETTLEMENT AT MATURITY
a) Principal protected notes: Receive maturity proceeds including principal invested plus potential yield in cash (cash 

settlement) if held until maturity

b) Non principal protected note: Depending on the performance of the underlyings, the customer may only receive a 
fraction of their principal. In some situations, the underlying asset may be delivered at maturity (physical delivery)

6: UNDERLYING ASSETS EXAMPLES
• Interest rate-linked: floaters, inverse floaters, with caps and/or floors, target redemption notes, daily range accruals, 

interest rate swaps.

• Equity-linked: bull, bear, daily range accruals, accumulators, decumulators (individual stocks, basket of stocks or stock 
indexes).

• Currency-linked: principal-protected, high premium, daily range accruals, accumulators (single currency or currency basket). 

• Credit-linked: single credit, a basket of credits.
• Commodity-linked: single commodity, basket of commodities, commodity index.

• Fund-linked: mutual funds, exchange-traded funds, real estate investment trusts.

• Asset allocation: mix of underlying asset classes.

7: FEE AND CHARGES

Distribution Fee

Upfront Fee

Redemption Fee Early Redemption charges of up to 2% may apply

Note that the upfront fee is charged on the principal amount and
is debited from the customer's account

Type Description

Tenor

Up to 2 Years

> 2 Year<=5 Year

Maximum Spread (%)

Up to 2.00%

Up to 4.00%

This fee is expressed as % of  Notional Amount and is included in
the Notional Amount. This fee is paid by the issuer of the note to
Citibank N.A. UAE and is not charged to you.  

 

The exact amount of distribution fee will be available on request
after the Trade Date. 
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20200000240 D) Custody under license number 602003.

سيتي بنك إن إيه - فرع الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة كفرع لبنك أجنبي. سيتي بنك إن إيه الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل هيئة الأوراق المالية 
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تحذير: الأداء السابق لأي استثمار لا يضمن أداءه المستقبلي. قد تنخفض الأسعار (ZIA) وقد ترتفع، وقد يتقيد حق المستثمر في استرداد
الاستثمارات في بعض الظروف.

إذا كنت تستثمر في هذا المنتج فقد تخسر جزءاً من مبلغ المال الذي استثمرته أو كله أو أكثر منه

أ) سندات أصل المبلغ المحمي تلقي عوائد الاستحقاق شاملة أصل المبلغ المستثمر إضافة إلى العائد
   المحتمل نقداً (التسوية النقدية). إذا تم الاحتفاظ به حتى تاريخ الاستحقاق

المرتبطة بسعر الفائدة : الفائدة العائمة، والسندات بفائدة عائمة متغيرة، وبحد أقصى و/ أو أدنى، وسندات الاسترداد المستهدفة، ومستحقات النطاق
اليومية، ومبادلات سعر الفائدة.

المرتبطة بحقوق الملكية: الانخفاض، والزيادة، ومستحقات النطاق اليومية، والمشتقات المعقدة (الأسهم الفردية، أو سلة أسهم السوق، أو مؤشرات الأسهم.

المرتبطة بالعملة: أصل المبلغ المحمي، والقسط العالي، ومستحقات النطاق اليومية، والمشتقات المعقدة العملة الفردية أو سلة العملات).
المرتبطة بالائتمان: الائتمان الفردي وسلة الائتمانات

المرتبطة بالسلع السلعة الفردية، وسلة السلع، ومؤشرات السلع.

المرتبطة بالصندوق: صناديق الاستثمار المشتركة، وصناديق الصرف المتداولة، وصناديق الاستثمار العقاري.

يتم التعبير عن هذه الرسوم في صورة نسبة مئوية من القيمة الاسمية ويتم إدراجها في القيمة
الاسمية تدفع هذه الرسوم من قبل مصدر السند إلى سيتي بنك ان ايه ولا يجري تحصيلها منك

يرجى العلم أنه يتم تحصيل الرسوم المقدمة على المبلغ الأساسي ويتم خصمها من حساب العميل

المبلغ المحدد لرسوم التوزيع متوفر عند الطلب بعد تاريخ التداول.

حتى سنتين

< سنتين <= ٥ سنوات

حتى

حتى

المدة أقصى حد للفارق (٪)

نسبة رسوم التوزيع

الرسم المدفوع مقدماً

الرسم المدفوع مقدماً قد تنطبق رسوم الاسترداد المبكر التي تصل إلى ٢

تخصيص الأصول: مزيج من فئات الأصول الأساسية

ب) سندات أصل المبلغ غير المحمي: استناداً إلى أداء العناصر الأساسية، قد لا يتلقى العميل سوى جزء بسيط من أصل المبلغ. في بعض الظروف، يجوز
تسليم الأصول الأساسية عند الاستحقاق التسليم المادي).

إذا دفعت نقداً لاستثمارك قبل تاريخ الاستحقاق فقد تخسر جزءاً من الأموال التي تستثمرها أو كلها وقد تتحمل
رسوم استرداد مبكرة

إذا كنت تستثمر في هذا المنتج فلن يكون لديك أي وصول إلى أموالك طوال المدة حتى يستحق المنتج الأداء السابق ليس دليلاً موثوقاً
للأداء المستقبلي

٥ التسوية عند الاستحقاق

٦ أمثلة على الأصول الأساسية

٧: الرسوم والمصروفات

النوع الوصف
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Attention
Cooling Off Period:
Cooling off Period allows a client a window to withdraw the consent to subscribe a particular financial product.
Structured Products subscription is subject to a Cooling-off Period, however due to the price sensitive and immediate
implementation nature of the transaction you as an investor are required to waive off the right to a Cooling- off Period.
Citibank UAE ("We"/"Our"/"Us") is a distributor of structured products which are issued by Citibank affiliates or third party

This product/ service may be affected by changes in foreign currency exchange rates

For more information, please see the schedule of fees and charges available at 

https://www.citibank.ae/pdf/fees-and-charges.pdf
للمزيد من المعلومات، يرجى الاطلاع على جدول الرسوم والمصروفات المتوفر على الموقع الإلكتروني

تسمح فترة الانتظار للعميل بمساحة لسحب الموافقة على الاكتتاب في منتج مالي محدد. يخضع الاكتتاب في المنتجات المهيكلة لفترة الانتظار،
ولكن نظراً لسرعة تأثر السعر بالعديد من العوامل والتنفيذ الفوري حسب طبيعة المعاملة، يمكنك كمستثمر التنازل عن ممارسة الحق في فترة

الانتظار . نحن سيتي بنك الإمارات العربية المتحدة الموزع للمنتجات المهيكلة التي تصدرها الشركات التابعة لسيتي بنك أو الغير. وقد يتأثر المنتج
الخدمة بالتغيرات في أسعار صرف العملات الأجنبية

قد تتضمن المنتجات الاستثمارية التي يوزعها فرع سيتي بنك إن إيه  في الإمارات العربية المتحدة خصائص تتعلق بالمعايير البيئية والاجتماعية
والحوكمة. ولا يستند أي طلب، إن وجد، إلى اعتبارات المعايير البيئية والاجتماعية والحوكمة ما لم يُنص على خلاف ذلك.

تنبيه
فترة الانتظار:

Terms and Conditions

www.citibank.ae

For further details on this product, please visit www.citibank.ae

Please note that Citibank N.A. UAE Branch reserves the right to change the Terms and Conditions with a 60 days 
prior notice. To access the Terms and Conditions, please visit www.citibank.ae
يرجى العلم أن سيتي بنك ان ايه فرع الإمارات العربية المتحدة يحتفظ بالحق في تغيير الشروط والأحكام بموجب إخطار مسبق مدته ٦٠ يوماً. للاطلاع

على الشروط والأحكام يرجى زيارة الموقع الإلكتروني 
للمزيد من التفاصيل الخاصة بهذا المنتج، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني

الشروط والأحكام

Investment Product(s) distributed by Citibank N.A. UAE Branch may have attributes on environmental, social or 
governance criteria (ESG). The solicitation, if any, is NOT based on ESG considerations unless specified otherwise.

Citibank NA UAE is registered with Central Bank of UAE under license numbers BSD/504/83 for Al Wasl Branch Dubai, 13/184/2019 for Mall of the 
Emirates Branch Dubai, BSD/2819/9 for Sharjah Branch, and BSD/692/83 for Abu Dhabi Branch. Tel.: 043114000. Citibank, N.A. - UAE Branch is 
licensed by the Central Bank of the UAE as a branch of a foreign bank. Citibank N.A. UAE is licensed with UAE Securities and Commodities Authority 
(“SCA”) to undertake the financial activity of A) Financial Consulting, Introduction and Promotion under license number 20200000097 B) Trading 
Broker in International Markets under license number 20200000198 C) Portfolios Management under license number 20200000240 D) Custody 
under license number 602003. For additionaldisclaimers and disclosures related to the product and/or service mentioned in this communication 
that you need to be aware of, please visit https://www.citibank.ae/uae/consumer/info/terms_and_conditions.htm

سيتي بنك إن إيه الإمارات العربية المتحدة مسجل لدى البنك  المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة بموجب ترخيص رقم BSD/504/83 لفرع الوصل بدبي، و 2019/184/13 لفرع مول الإمارات بدبي، 
و BSD/2819/9 لفرع الشارقة، وBSD/692/83 لفرع أبوظبي. هاتف: 043114000. سيتي بنك إن إيه - فرع الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة كفرع 
لبنك أجنبي. سيتي بنك إن إيه الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات العربية المتحدة (”SCA“) للقيام بالنشاط المالي أ) الاستشارات المالية والتعريف والترويج 
بموجب الترخيص رقم 20200000097 ب) وسيط تداول في الأسواق الدولية بموجب الترخيص رقم  20200000198 ج) إدارة المحافظ بموجب الترخيص رقم 20200000240 د) الحفظ بموجب الترخيص 

https://www.citibank.ae/ar/terms-and-conditions/index.html  رقم 602003. للحصول على إخلاءات المسؤولية والإفصاحات




